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Prezentul raport de activitate este întocmit în conformitate cu prevederile  
art. 51 alin. (4) din Legea nr.215 din 23 aprilie 2001 a administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare . 

În calitate de consilier local al Consiliului Local al Oraşului Haţeg, mi-am 
desfăşurat activitatea principală, în această perioadă pe urmatoarele componente:  

1.Activități în Consiliul Local  
Am inițiat proiectul de hotărâre privind aprobarea instituirii taxei speciale 

pentru promovarea turistică a oraşului Haţeg, începând cu 1 ianuarie 2022, adoptat 
in 25 martie 2021. 

Am propus unele amendamente la strategia de dezvoltare a orașului Hațeg și 
a satelor aparținătoare, amendamende cuprinse în acestă strategie, în special legate 
de turism, domeniu de maxim interes pentru dezvoltarea zonei. 

Am participat la ședintele ordinare, extraordinare și de îndată ale consiliului 
local Haţeg. Pentru fiecare sedință in plen, indiferent de natura ei, am primit 
documentatia in timp util, am studiat cu maximă atenție proiectele de hotărâri 
propuse iar interpelările mele în cadrul plenului au fost la subiect. Am votat pentru 
adoptarea proiectelor de hotărâri supuse dezbaterii şi aprobării Consiliului local 
care sunt pentru dezvoltarea orașului si a satelor aparținătoare, în favoarea 
cetățenilor și nu a risipei banului public. 

2.Activităţi în cadrul comisiilor de specialiate a Consiliului local şi a altor 
comisii, din care fac parte 

Am dezbatut la nivelul comisiilor autorităţii deliberative, din care fac parte, 
proiectele de hotarari supuse spre avizare, cu seriozitate si responsabilitate. Am 
sustinut orice initiativa a executivului ce venea in sprijinul rezolvarii unor 
probleme ale cetatenilor orașului Hațeg și a satelor aparținătoare. Am participat la 
sedintele de comisie, analizand cu colegii proiectele de hotarari puse in dezbatere, 
ce trebuiau vizate, solicitand de fiecare data, cand s-a impus, detalii factorilor 
responsabili pe problema supusa dezbaterii. 

3.Întâlniri cu cetăţenii 
Am avut intalniri de lucru cu cetatenii Orasului Hateg, iar problemele 

acestora au fost aduse pe agenda de lucru a Consiliului Local, de multe ori, 
discuţiile pe tema problemelor identificate, fiind dezbătute la punctul de diverse. 
Alte probleme semnalate de cetăţeni, care erau de competenţa directă a autorităţii 
executive ori a altor structuri din cadrul autorităţilor administraţiei publice locale, a  



 
 
 
societăţii de interes local ori a altor instituţii publice de interes local au fost supuse 
atenţiei domnului primar şi structurilor de specialitate din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului, cu competenţe în respectivul domeniu. Am căutat să fiu 
un fidel susţinător al opiniilor şi solicitărilor adresate consiliului local de cetăţeni, 
dar şi un bun mesager al deciziilor adoptate in plenul consiliului, cu privire la ceea 
ce interesează in mod nemijlocit locuitorii orașului Hațeg și a satelor aparținătoare.  

Toată activitatea mea s-a desfăşurat in spiritul legii şi in serviciul 
colectivităţii locale. 
 
 
 
 

Cu deosebită considerație, 
Botca Adrian Sergiu. 

 

 


